
Saksprotokoll i Hovedutvalg for arealbruk og drift - 03.09.2013

Behandling:
Hovedutvalgslederens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Avdeling for arealbruk skal ha som mål å øke tilsynsvirksomheten på avdelingen noe. 
Arbeidet skal systematiseres/organiseres jfr. drøftelsen over. Av første årsrapport jfr. SAK § 
15-1 i.f.  skal det fremkomme hvordan tilsynsvirksomheten har fungert, og hvordan 
aktiviteten har vært i forhold til strategien. Vi skal første år søke å gjennomføre tilsyn 
i 5 % av byggesakene, påfølgende år bør dette økes til 10%, primært gjennom 
dokumenttilsyn - men også ved utvalgte stedlige tilsyn. 

Ved første revisjon av avdelingens gebyrregulativ skal det vurderes om 
tilsynsvirksomheten skal synliggjøres ved at det blir tatt inn en tekst om at 
tilsynsvirksomheten finansieres via de ordinære satser for saksbehandling. 


